

國立臺灣大學公共衛生學院健康政策與管理研究所

誠徵助理教授級以上專任教師1名

徵聘名額：專任助理教授級以上 1 名(本職缺與公共衛生學系合聘)

工作概述：

國立臺灣大學公共衛生學院健康政策與管理研究所(以下簡稱本所)致力於推動健康的公共政策、營造有益健康的生活環境、發展有效的健康促進計畫、建構具公平與效率的健康體系。本所以培育具健康人權理念、全球視野及專業素養的中堅及領導人才為教學目標。本所提供三種學位制度：理學碩士(MS)、哲學博士(PhD)與高階經營碩士在職專班(EMHA)，並協助公共衛生學系(BS)與公共衛生碩士學位學程(MPH)的教學與服務工作。

本職缺徵求之領域專長：

高齡健康照顧政策與管理、健康照護政策與管理、健康相關公共政策、健康產業管理等。

應徵資格：

需於 112 年 10 月 31 日前取得相關領域之博士學位。具研究、教學或實務經驗並表現優秀者將優先考量。

申請方式：

申請者應提供以下電子檔資料並依序排列，以電子郵件寄至聯絡人電子信箱，信件主旨註明應徵健康政策與管理研究所教職。

- 1.完整履歷表(含學經歷、學術著作目錄)。
- 2.學歷、經歷證件影印本(含成績單或修業情形)。

3.教學計畫與未來研究方向。

4.推薦信 3 封(推薦者可寄電子文件至 hsiaojung@ntu.edu.tw)。

5.著作影本：近五年內已發表之學術代表著作 1 至 4 篇；近七年內之
其他學術著作。

6.其他有助於瞭解申請者背景之資料。

申請時程：自公告日起開始收件，至 112 年 10 月 31 日截止。

起聘日期：最快於 113 年 8 月 1 日起聘。

聯絡人：劉曉蓉小姐

聯絡電話：886-2-33668049

傳真：886-2-23434200

電子信箱：hsiaojung@ntu.edu.tw

工作機會均等聲明：國立臺灣大學為工作機會均等之教育與研究機構。

Institute of Health Policy and Management
College of Public Health, National Taiwan University
【 Faculty Position Opening 】

Position: One Full-time Tenure-Track Assistant/Associate/Full Professor (jointly employed with the Department of Public Health)

Job Summary: The Institute of Health Policy and Management (IHPM), College of Public Health, National Taiwan University is committed to promoting healthy public policies, creating a healthy living environment, developing effective health promotion programs, and constructing a fair and efficient health system. The educational goals are to nurture leading talents who value health equity and human rights and have global visions and professional competency in health policy and management. The IHPM provides three graduate degrees – Master of Science (MS), Doctor of Philosophy (PhD), and Executive Master of Health Administration (EMHA), and assists in teaching and services of the baccalaureate public health program (BS) and the Master of Public Health (MPH) program of the CPH-NTU.

Areas of specialty: The IHPM is seeking a faculty member with research and teaching specialties in one of the following areas: Elderly Healthcare Policy and Management, Healthcare Policy and Management, Healthy Public Policy, and Management of Health Industry.

Required Qualifications: Minimum requirements include an earned doctorate by October 31, 2023, in the above relevant field. A strong record of research, teaching, and policy or management experiences will be preferably considered.

How to Apply: The applicant should email the following digital documents to the contact person by October 31, 2023.

1. Curriculum vitae with a publication list
2. Authenticated copy of degree diploma along with academic transcripts
3. Statements of teaching and research plans
4. Three letters of recommendation letters (sent by email to the contact person);
5. Copies of 1-4 representative publications published within 5 years, and other relevant publications published within 7 years;
6. Other relevant documents or materials demonstrating the applicant's qualification.

Time of employment: The earliest starting date is August 1st, 2024.

Contact Person: Ms. Liu (hsiaojung@ntu.edu.tw)

EEO Statement: National Taiwan University is an equal-opportunity employer.